
SREDNJA ŠKOLA VELA LUKA 

KLASA : 003-08/18-01/1 

URBROJ : 2138-22-06-18-5 

Vela Luka, 30. kolovoza   2018. godine god. 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 8.  sjednice Školskog odbora Srednje škole Vela Luka koja se održala 29. kolovoza 2018. godine u 

prostorijama Srednje škole Vela Luka sa početkom u 18.00  sati. 

 

NAZOČNI :  Ivan Tabain (predsjednik), Fani Cetinić (član), Vinka Prizmić (član),   Maja Barčot  

(član),  Tino Žuvela (član), Marina Šego (član),  Lidija Dragojević (zapisničar) 

 

NENAZOČNI  :  Jelena Berković (član) 

 

Konstatirano  je da je na sjednici nazočan potreban broj članova za pravovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik je  otvorio sjednicu i  pročitao dnevni red koji glasi :  

 

DNEVNI RED : 

1. Usvajanje zapisnika sa 7.  sjednice Školskog odbora 

2. Donošenje odluke o imenovanju ravnatelja 

Pristupilo se usvajanju predloženog dnevnog reda.  

ZAKLJUČAK :  

Dnevni red je usvojen.  

 

 Točka 1.  

Zapisnik sa 7.  sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen  

 

 Točka 2.  

Predsjednik Školskog odbora izvijestio je kako je od prošle sjednice za kandidatkinju Ofeliju 

Dragojević zatražena suglasnost Ministarstva, a budući da Ministarstvo nije uskratilo suglasnost u 

roku od 15 dana od primitka zahtjeva, smatra se da je suglasnost dana. Potom su prisutni članovi 

Školskog odbora glasovali, te je jednoglasno odlučeno da će Ofelija Dragojević biti imenovana za 

ravnateljicu na mandat od 5 godina. Predsjednik Školskog odbora s Ofelijom Dragojević sklopit će 

ugovor o radu, a na dužnost stupa 01. rujna 2018. godine 

 

ZAKLJUČAK : Ofelija Dragojević izabrana je za ravnateljicu Srednje škole Vela Luka 

 

Predsjednik je pozvao izabranu ravnateljicu te su joj svi čestitati, a ona se sa ne koliko riječi obratila 

članovima Školskog odbora.  

 

Prije samog kraja Marina Šego se javila za riječ. Ona je dala prijedlog da se u našoj školi pokuša 

otvoriti učenički servis za učenike koji rade preko ljeta kako ne bi morali zbog toga putovati u 

Korčulu. Ravnateljica je prijedlog prihvatila i rekla kako će poraditi na tome da se obave sve potrebne 

radnje za otvaranje učeničkog servisa.  

 

 

Sjednica je završila  u  18. 20  sati.  

 

 

             PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA:                             ZAPISNIČAR : 

                                  Ivan Tabain                                                       Lidija Dragojević 


